
Protokół Nr 16/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 23 listopada 2021 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zgody na ustanowienie zastawu rejestrowego na udziałach Miasta Białogard 
w Spółce z ograniczoną odpowiedzialnością „Regionalne Wodociągi i Kanalizacja”  
z siedzibą w Białogardzie – druk A, 

b) w sprawie miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
na rok 2022 – druk B, 

c) w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się repatrianta na terenie Białogardu – 
druk C, 

d) w sprawie zatwierdzenia wniosku Burmistrza o udzielenie wsparcia ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia przez Miasto 
udziałów w istniejącym Białogardzkim Towarzystwie Budownictwa Społecznego Spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością – druk D,  

e) w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 – druk E, 

f) w sprawie miejskiego programu wspierania rodziny na lata 2022-2024 – druk F, 
g) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych Miasta niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi – druk G, 

h) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Białogard – druk H, 

i) w sprawie zmian w Statucie Młodzieżowej Rady Miasta Białogard – druk I, 
j) w sprawie bonifikat od ceny nieruchomości sprzedawanych jako lokale mieszkalne 

należące do miejskiego zasobu nieruchomości w budynkach stanowiących część 
składową nieruchomości wspólnych oraz zgody na zastosowanie innych stóp 
procentowych oprocentowania rozłożonej na raty niespłaconej części ceny tych 
nieruchomości – druk J,  

k) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk K, 
l) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 

– druk L. 
 3. Sprawy różne. 
 4. Zamknięcie posiedzenia.              
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 



   Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
 

b) w sprawie miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
na rok 2022 – druk B, 

     Przedstawił: Pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki i Przeciwdziałania Alkoholizmowi 
Bogdan Mieszkowicz-Adamowicz 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk - proponował dołożyć symboliczne 5 zł dla Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych z tzw. kapslowego celem zwiększenia wynagrodzenia członków tej Komisji. 
P.Szyszlak – zaproponował wzrost procentowy np. o 50% i poddał pod głosowanie następujące 

propozycje: 
a) Przewodniczącemu i Sekretarzowi – 100 zł 
b) pozostałym członkom – 80 zł 
c) za udział w postępowaniu sądowym – 80 zł 
d) za udział w cotygodniowym dyżurze – 50 zł 
e) Sekretarzowi dodatkowe wynagrodzenie za prowadzenie dokumentacji Komisji – 500 zł 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z poprawką, głosując: 

za – 4 (jednogłośnie). 
 

j) w sprawie bonifikat od ceny nieruchomości sprzedawanych jako lokale mieszkalne 
należące do miejskiego zasobu nieruchomości w budynkach stanowiących część 
składową nieruchomości wspólnych oraz zgody na zastosowanie innych stóp 
procentowych oprocentowania rozłożonej na raty niespłaconej części ceny tych 
nieruchomości – druk J,  

     Przedstawił: przedstawiciel wnioskodawców radny Robert Borkowski wraz 

z autopoprawką, aby wykreślić w § 2 ust. 3 oraz w § 3 w pkt 2 zamiast 3% 

- 1,25% i w § 3 w pkt 3 zamiast 4% - 1,50% 

 
Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała negatywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za–0, przeciw-1, wstrzymało się-4. 
 

a) w sprawie zgody na ustanowienie zastawu rejestrowego na udziałach Miasta Białogard 
w Spółce z ograniczoną odpowiedzialnością „Regionalne Wodociągi i Kanalizacja”  
z siedzibą w Białogardzie – druk A, 

     Przedstawił: Prezes RWiK Sp. z o.o. Rafał Słowik 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk - pytał czy są środki na realizację ul. Moniuszki i Piastów z Polskiego Ładu? 
Prezes - odpowiedział, że nie wie czy będzie potrzeba i w jakim zakresie. 
Przewodniczący Rady - powiedział, że na ul. Lutyków jest konieczność budowy zbiorników 

bezodpływowych. 



 
Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 
 

e) w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 – druk E, 

     Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej i Promocji Monika Szczensnowicz 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 

 
f) w sprawie miejskiego programu wspierania rodziny na lata 2022-2024 – druk F, 
     Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej i Promocji Monika Szczensnowicz  
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 

 
c) w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się repatrianta na terenie Białogardu – 

druk C, 
     Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 

d) w sprawie zatwierdzenia wniosku Burmistrza o udzielenie wsparcia ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia przez Miasto 
udziałów w istniejącym Białogardzkim Towarzystwie Budownictwa Społecznego Spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością – druk D,  

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 



g) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych Miasta niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi – druk G, 

     Przedstawiła: Zastępca Burmistrza Karolina Siwek 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
Przewodniczący Rady - poruszył problem dot. możliwości zmniejszenia kosztów 

gospodarowania odpadami.  
Z-ca Burmistrza - odpowiedziała, że Miasto weryfikuje składane przez mieszkańców 

informacje. 
P.Szyszlak - proponował uszczelnić weryfikację. 

 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 

k) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk K’, 
     Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 
l) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 

– druk L’. 
     Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 
h) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Białogard – druk H, 
     Przedstawiła: Zastępca Burmistrza Karolina Siwek z autopoprawką 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały z autopoprawką. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 

i) w sprawie zmian w Statucie Młodzieżowej Rady Miasta Białogard – druk I, 
     Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 



W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
j) zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Miasta Białogard – druk Ł, 

 Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 

k) w sprawie zgody na zainicjowanie partnerstwa Miasta Białogard z Powiatem Białogardzkim w celu 
wspólnego złożenia wniosku o dofinansowanie projektu partnerskiego w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Zachodniego 1014-2020. Oś priorytetowa VII Włączenie 
społeczne, Działanie 7.6  - druk M 

 Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 

l)  zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych oraz nadania mu Statutu 
–  druk N, 

 Przedstawiła: Zastępca Burmistrza Karolina Siwek  
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 

ł)  w sprawie  wynagrodzenia Burmistrza Białogardu – druk O. 

 Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –3, przeciw-0, wstrzymało się-0. 
 

Po wyczerpaniu tematyki zakończono w/w punkt. 
 

Ad 3  

W sprawach różnych radny M.Smoliński prosił, aby zająć się sprawą palet przy ul. 1 Maja 47. 
 

Na tym  zakończono w/w punkt. 



 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1645 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

          Przewodniczący Komisji 

               /-/   Paweł Szyszlak 


